



Ines Zehnder & Anke Pitz

LECTURE | VORTRAG

SATURDAY REC

What we don't train away - genetics and breeding
Was wir nicht weg trainieren - Genetik und Zucht



Anke Pitz, owner of pegasuswork.de, can look back on an impressive career in the horse sector. She has not only been a horse owner for 38 years, but also a keeper and breeder. Her expertise in equine nutritional sciences and her qualification as a consultant for horse feeding and feeding management (Equine Nutrition Sciences) underline her competence in the species-appropriate care of horses.

In addition to her commitment to horses, Anke Pitz is also an experienced racing pigeon breeder with national and international successes. This wide range of interests reflects her passion for animals and animal breeding. Anke has been working in the show office for 25 years, where she demonstrates her organizational skills. Her wide range of experience, from horse breeding and horse feeding to racing pigeon breeding and tournament organization, makes Anke Pitz an outstanding personality in the animal world and in event management.



Anke Pitz, Inhaberin von pegasuswork.de, kann auf eine beeindruckende Laufbahn im Pferdebereich zurückblicken. Seit 38 Jahren ist sie nicht nur Pferdebesitzerin, sondern auch Halterin und Züchterin. Ihr Fachwissen in Pferde-Ernährungswissenschaften und ihre Qualifikation als Beraterin für Pferdefütterung und Fütterungsmanagement (Equine Nutrition Sciences) unterstreichen ihre Kompetenz in der artgerechten Versorgung von Pferden.

Neben ihrem Engagement im Pferdebereich ist Anke Pitz auch eine erfahrene Brieftaubenzüchterin mit nationalen und internationalen Erfolgen. Diese vielseitige Interessenslage spiegelt ihre Leidenschaft für Tiere und Tierzucht wider.

Seit 25 Jahren ist Anke im Turnierbüro tätig, wo sie ihre organisatorischen Fähigkeiten unter Beweis stellt. Ihr breites Erfahrungsspektrum von der Pferdezucht über die Pferdefütterung bis hin zur Brieftaubenzucht und der Turnierorganisation macht Anke Pitz zu einer herausragenden Persönlichkeit in der Tierwelt und im Veranstaltungsmanagement.